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(ter beslissing) het bericht ‘Blokkade in Amsterdamse zorgketen door 

omzetplafonds vvt’ 

1. Aanleiding 

Er zijn Kamervragen gesteld door de leden Dobbe en Dijk (beide SP) over het 

bericht ‘Blokkade in Amsterdamse zorgketen door omzetplafonds vvt’. 

2. Geadviseerd besluit 

U wordt geadviseerd de Kamervragen te ondertekenen en vervolgens naar de 

Tweede Kamer te verzenden. 

Deadline: de deadline voor beantwoording was 4 september. Er is een uitstelbrief 

verstuurd aan de Kamer. Verzoek de beantwoording zo snel als mogelijk naar de 

Kamer te versturen. 

De beantwoorden wordt ter informatie ook aan MVWS gestuurd, vanwege de 

onderliggende sectoren waarover wordt gesproken. Dit betreft vooral de 

beantwoording van vraag 2, 4 en 5. 

3. Kernpunten 

* __In de Kamervragen wordt aandacht gevraagd voor het bereiken van 

omzetplafonds met als gevolg dat cliënten niet terecht kunnen bij 

specifieke VVT-aanbieders. 

* In de beantwoording geeft u aan het vervelend te vinden voor de mensen 

die hiermee te maken krijgen. 

« _U benadrukt en adviseert verzekerden om in dergelijke situaties zo snel 

mogelijk contact op te nemen met hun zorgverzekeraar, gezien zij een 

zorgbemiddelingstaak hebben. 

* _ Ulicht toe dat zorgverzekeraars een zorgplicht hebben waar de NZa op toe 

ziet vanuit haar toezichtstaak. Ook benadrukt u dat, wanneer de zorgplicht 
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in het gedrang komt, zorgverzekeraars en zorgaanbieders kunnen 

bijcontracteren. 

«In de beantwoording geeft u aan dat zorgverzekeraars sturen via hun Kenmerk 
inkoop op kwaliteit en doelmatigheid van de zorg. 3958037-1070078-Z 

« _Ulicht toe dat omzetplafonds een belangrijk instrument zijn voor 

zorgverzekeraars om de bestaande zorgcapaciteit zo goed mogelijk te 

benutten en hiermee te sturen dat zwaardere en urgentere zorgvragen 

eerder worden geholpen. 

e _U geeft aan in de beantwoording dat u momenteel geen reden ziet om 

omzetplafonds af te schaffen. Dit omdat we in Nederland kampen met 

capaciteitsproblemen en dubbele vergrijzing. De beperkte capaciteit in de 

VVT-sector vraagt om efficiënte verdeling. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

Er zijn regelmatig vragen gesteld over omzetplafonds, voornamelijk in de GGZ- 

sector. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

De beantwoording van de vragen is in lijn met recente beantwoording over 

omzetplafonds. 

c. Financiële en personele gevolgen 

N.v.t. 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

N.v.t. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

Intern: directie Curatieve Zorg en directie Langdurige Zorg 

f._Gevolgen administratieve lasten 

N.v.t. 

g. Toezeggingen 

N.v.t. 

h. Fraudetoets 

N.v.t. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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